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Betreft: Reactie naar aanleiding van uw brief over toekomstbestendige ziekenhuiszorg in Friesland

Geachte mevrouw Sijtsma & mevrouw Poelman,

Op 30 november jl. hebben wij uw brief ontvangen, waarin jullie terugblikken op de bijeenkomst van vrijdag 15 
september 2023.
In die bijeenkomst hebben wij u op de hoogte gebracht van de grote problemen die binnen de Friese 
ziekenhuiszorg op ons afkomen door onder meer de toenemende zorgvraag, de toenemende personeelstekorten 
en hogere eisen aan volumenormen.
Hierdoor is op termijn een situatie met vier ziekenhuizen in Friesland niet houdbaar.

In een intensief traject, waarin veel verschillende scenario's zijn onderzocht met adviesbureau Gupta, zijn wij als 
bestuurders van de vier Friese ziekenhuizen en de zorgverzekeraars Zilveren Kruis, De Friesland en VGZ 
uitgekomen op het door u genoemde voorkeursscenario Joure.
Een voorkeursscenario van drie ziekenhuizen, waarbij op langere termijn de ziekenhuizen in Sneek en Heerenveen 
opgaan in een nieuw te bouwen ziekenhuis in Joure. Wij denken dat dit de beste manier is om de ziekenhuiszorg 
voor heel Friesland toekomstbestendig te maken en houden.

Wij begrijpen heel goed de impact hiervan op de betrokken gemeenten. We begrijpen ook de behoefte om dit 
onderdeel te maken van het Friza-proces, zodat gemeenten direct mee kunnen denken over de toekomst van het 
gezondheidslandschap in Friesland. Ook wij zien de ziekenhuiszorg als onlosmakelijk verbonden met de gehele 
infrastructuur voor zorg.
In het licht van de noodzakelijke transformatie van zorg (IZA), digitalisering en de ontwikkeling van bijvoorbeeld 
anderhalvelijnszorg, is het van belang hier gezamenlijk ideeën over te ontwikkelen en uit te wisselen. Met de 
gemeenten, maar ook met andere zorgaanbieders als huisartsen en verloskundigen en burgers en patiënten. Hoe 
voorkomen we dat mensen te snel naar het ziekenhuis komen? Maar ook hoe regelen we met elkaar (zieken-) 
vervoer goed en hoe zit het met standplaatsen en de aanrijtijden van ambulances? En wat zijn de gevolgen 
binnen het sociaal domein? Daar gezamenlijk in optrekken en draagvlak voor plannen ontwikkelen, omarmen we.

Voor de goede orde, besluitvorming over de toekomst van de ziekenhuizen is en blijft aan de ziekenhuizen zelf. Die 
doorlopen zelf de procedures die daarvoor gelden, waarbij ook hoort het betrekken van interne gremia en een 
traject langs de ACM en de NZa. Dat zijn intensieve en zorgvuldige trajecten. Daarbij zal ook de inbreng vanuit 
genoemde externe stakeholders worden meegewogen.
We zitten dus graag aan tafel en trekken ook graag samen op om ideeën voor goede inrichting van de 
zorgstructuur met alle betrokken partijen te ontwikkelen vanuit een gezamenlijk doel om kwalitatief goede 
(ziekenhuis) zorg in Friesland te behouden.

Met vriendelijke groet, namens het complete kernteam bestaande uit de vier Friese ziekenhuizen en de 
zorgverzekeraars VGZ, Zilveren Kruis en De Friesland.

Voorzitter Raad van Bestuur Medisch Centrum Leeuwarden
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